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Medlemsblad for foreningen 

Legetøjets venner 

Lyshøjgårdsvej 103, 2500 Valby 

Næste møder  

Torsdag den  7. oktober 2021 kl. 13                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Emne: Dyr af træ ( designerting ) 

Torsdag den 4.november 2021 kl. 13 

Emne: Håndarbejdsredskaber v/ Margit       

NB. Hvis du kommer efter kl. 14.00 bedes du ringe på mobil 

28633403, så kommer vi og lukker dig ind. 

  

                                                       



Side 2                                                           

     

Kære medlemmer!. 

Efter en lang tvungen ”ferie” kan vi nu mødes igen i vores lille klub. 

Der er sikkert mange, der glæder sig til at fortælle om oplevelser  og 

vise nye ting frem. 

Vi har endelig afholdt vores årlige generalforsamling. Også den var 

meget forsinket. 

I oktober måned er emnet trædyr ( herunder designerting ) 

I november måned vil vi glæde os til, at Margit vil fortælle om 

håndarbejdsredskaber 

Regnskabet finder I inde i bladet. 

Velkommen igen. 

Mange hilsener 

Anny 

 

----------------------------------------------------  

 

 

 

 

Efterår 
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Referat af mødet den 2.september 2021 

Generalforsamling 

Endelig!! Med glæde genså vi de gode legetøjsvenner, og de fleste 

havde gode ting med nu. Da det var så længe siden, at vi har 

kunnet holde møde. 12 mødte op. 

1 Allan valgt som dirigent 

2 formanden læste de væsentligste punkter op fra det længst 

forgangne år 

3 regnskab udeladt gr. misforståelse --. Kommer senere 

4 der blev foreslået og vedtaget, at fremtidige møder starter kl. 

13 

5 Birgitte, Anne, Margit og Naima genvalgt 

6 Allan genvalgt som revisor 

7 Birgitte Nørgård genvalgt og Vivette nyvalgt som suppleanter 

Vi sendte en kærlig hilsen til vores savnede Marianne. 

Anny kan af helbredsmæssige grunde ikke deltage i møder, men vil 

stadig gerne lave bladet – og tak for det. Birgitte vil egentlig godt 

afløses som formand, men da tilfredsheden med hende er stor, 

ligger det nok ikke lige om hjørnet 

Danske bank vil godt have nye underskrifter, men vi overhører 

kravet. 
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 Birgitte kontakter Frank, Rita og Naima. – med hilsener. 
2 nye medlemmer kontaktes med blad og oplysninger , 
Birgit kender navnene 
Vi kører efter den allerede for det forløbne år planlagte 
emneprogram , dog nok 
uden det første om nyanskaffelser. 
Kaffe: 
7/10 Birte 
4/11 Vivette 
2/12 julemøde - bestyrelsen laver kaffde 
NY MØDETID KL.13 NY MØDETID KL 13 NY MØDETID KL.13 
MA 
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Formandsberetning 2020 

Denne beretning bliver anderledes end de øvrige , jeg har skrevet. Vi er som resten af 

det danske samfund i en helt særlig situation på grund af corona pandemien. Det 

betyder , at meget har og vil ændre sig i foreningen. Vi vil have svært ved at møde op 

allesammen , fordi der er en større smittefare. Desværre ser det ud til , at vi skal 

igennem endnu en opblussen af covid-19. Jeg vil i denne sammenhæng foreslå,  at vi 

rykker mødetidspunktet til 12:30 / 13 så alle kan bruge deres pensionistkort og 

undgå myldretiden. Denne situation kommer vi til at leve med længe –sikkert hele 

denne sæson , før der kommer en vaccine forhåbentlig næste år. Alle vil jo gerne 

komme og som sædvanlig medbringe gode ting og sager, og vi må håbe , at vi kan få 

det til at køre næsten som sidste sæson.      

  Vi har vore faste støtter : Margit og Anny, men også her er der sket kedelige 

ændringer. Anny vil på grund af svigtende helbred ikke kunne komme en del af 

sæsonen-måske hele forløbet. Alligevel vil hun gerne videreføre bladet , hvilket vi er 

rigtig taknemmelige for . Margit søger for lokaler i hele sæsonen og måske med 

ændringer i næste sæson. 

Vores program gik som planlagt i sidste halvdel af 2019: sommerens fund, 

metalmøbler og udstyr af ormelu, billedbøger og nordiske illustrationer og til sidst 

julemødet med julestads på programmet. Alt gik fint, og Anny har lavet et overslag 

over julemødets omkostninger og forslag til indkøb, som bestyrelsen kan følge dette 

år. 

Sidste halvdel af sæsonen ser anderledes ud.Vi nåede souvenirting i januar. Kirsten 

holdt et spændende foredrag om  små bisquitdukker i februar, og i marts havde vi 

halv-og helmekaniske ting.Fra april var vi nødt til at aflyse , og vi har første mødegang 

i september  2021 med generalforsamling og loppetorv. Givet omstændighederne 

kan vi kun håbe  på fornuftigt  fremmøde.om altid vil vi sige tak til bestyrelsen og de, 

der stadig og trofast tager fine ting med til møderne, og til allersidt vil vi mindes 

vores dejlig medlem Marianne, som desværre ikke er blandt os mere. 

Birgitte 
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Designertrædyr           Foto: Green 
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 Meddelelser fra kassereren                                                                 

På generalforsamlingen blev det også besluttet at sende 

bladet ud elektronisk. De medlemmer, der ikke har mulighed 

for at modtage bladet elektronisk vil få det på anden måde- 

Årsagen til beslutningen er, at postgangen er meget svingende 

Vi sparer så portoen og bestyrelsen vil derfor overveje, at 

sætte kontingentet ned. Nærmere vil forekomme 

 

Det blev også vedtaget,at skære ned i antallet af 

bestyrelsesmedlemmer, således at der fremover er 5 

bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 

Vore vedtægter vil blive opdateret. Et eksemplar kan 

rekvireres hos kassereren. 

Ifølge love og vedtægter konstituerer bestyrelsen sig på det 

første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen med 

formand, kasserer og sekretær. 

Kassereren sender Bestyrelsesoversigt og opdaterede 

vedtægter   til banken, som bankreglerne foreskriver. 
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Håndarbejdsredskaber           Gamle redskaber af ben 
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Kaffetjansen tager Birte i oktober og Vivette i november 

Husk at betale kontingent for perioden 1.sept. 2021 til 30. aug. 

2022. 

Kontingentet er 250 kr. for aktive medlemmer og 125 kr. for 

passive medlemmer. 

Du kan overføre beløbet direkte til konto 1551 – 16618926, så 

sparer du bankgebyret. Indbetaling senest 1.nov. 2021 

’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’’ 

Permanente udstillinger og museer                                                                         

Barbie-museet på Borups Alle 188 

Åbent efter aftale. 

www.barbiemuseum.dk                                                                                           

Legetøjmuseet ”Olgas Lyst”,Sommerstedsgade 11,telefon 33 23 85 58. 

Kun åben efter aftale.      Parkering 

 

Sæt din bil med parkeringsskive. 

Kom ned og få et gæstekort 

MVH  

Margit 

http://www.barbiemuseum.dk/


     Program for 2. sæson 2021 

7.okt. 2021:  Dyr af træ ( herunder designerting ) 

5.nov.2021:   Håndarbejdsredskaber v/ Margit 

3.dec. 2021:  Julemødet’ 

Program for 1. sæson 2022 

7.jan. 2022:   Hvad samler du også på 

4.feb.2022: Ting og sager (hinkesten og dukkehusting)                          

4.marts 2022:  Påsketing 

1.april 2022:   Generalforsamling og loppemarked 

6. maj 2022:   Udendørslege 

______________________________________   

    Loppemarkeder 

   Spejdernes loppemarked i Farum, Hvedemarken: 1. lørdag i hver     

     måned                                                        

    Frederiksborghallen, 30-31 okt. fra kl. 10 – 16 

    Entre 40 kr. Børn gratis 

     Valby hallen den 23-24 okt. fra kl. 10 – 17     Entre 40 kr.  

      Farum Arena 20-21 nov. Entre 40 kr. Børn gratis   

se i øvrigt oversigt over markeder på 

www.markedskalenderen.dk_ 

          Formandens E- mailadresse: birgittedencker@mail.dk      

    Formandens telefonnr. 45 88 88 38 

    Redaktørens E- mailadresse: anny@newmail.dk  

    Redaktørens telefonnr. 21207032    

    Redaktørens postadresse: Brunevang 36,st.th. 2610 Rødovre        

Hjemmesiden: www.legven.dk    

Deadline til næste blad: 5. nov.2021                                                                                              

http://www.markedskalenderen.dk_/
mailto:birgittedencker@mail.dk
http://www.legven.dk/

